
PROTOKÓŁ NR XLVI/2022 - projekt 
 

XLVI Sesja w dniu 24 marca 2022  

Obrady rozpoczęto 24 marca 2022 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:35 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 Radnych. Obecni: 

1. Agnieszka Francke 

2. Marcin Grobelny 

3. Jeannette Krauze 

4. Edyta Krysiewicz 

5. Marta Lipka 

6. Iwona Lorenc-Zimniak 

7. Anna Menes 

8. Grzegorz Michalski 

9. Miłosz Nadol 

10. Jacek Pawłowski 

11. Joanna Płonka 

12. Sylwester Przydrożny 

13. Mieczysław Reszczyński 

14. Katarzyna Stachowiak 

15. Bartosz Zięba 

 

 

Ad 1/  Otwarcie obrad XLVI Sesji Rady Gminy Lipno. 

Przewodniczący Rady Gminy Lipno, Bartosz Zięba, otworzył obrady XLVI Sesji Rady 

Gminy Lipno oraz powitał wszystkich zebranych. 

 

 

ad 2/ Ustalenie kworum. 

Przewodniczący Rady, poinformowawszy o przystąpieniu do ustalenia kworum, stwierdził, że 

zgodnie z listą obecności w Sesji uczestniczy 15 Radnych, co jest stanowi 100% składu 

osobowego Rady. Rada Gminy Lipno ma kworum, a podejmowane podczas Sesji decyzje  

będą prawomocne. 

/w załączeniu listy obecności uczestników Sesji/  

 

Przewodniczący Rady poinformowawszy, że w ostatnich dniach zmarł mieszkaniec Gminy 

Lipno, śp. Stanisław Lasota, były Radny Gminy czterech kadencji, którego Rada Gminy 

Lipno w 2014 roku uhonorowała tytułem „Zasłużony dla Gminy Lipno”, pokrótce przedstawił 

jego sylwetkę oraz zaproponował uczczenie jego pamięci minutą ciszy, co nastąpiło.   

 

Obrady przebiegały wg porządku przesłanego Radnym wraz z zawiadomieniem o Sesji.  

1. Otwarcie obrad XLVI Sesji Rady Gminy Lipno. 

2. Ustalenie kworum. 

3. Przyjęcie protokołu XLV Sesji Rady Gminy Lipno. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Lipno o działaniach w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy Lipno z najważniejszych działań w okresie międzysesyjnym. 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno dla fragmentu północnej części obrębu 

Klonówiec, druk nr 347. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno dla wybranych obszarów obrębu 

Gronówko, druk nr 348. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno dla terenów aktywności gospodarczej    

w obrębie Wilkowice, druk nr 349. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno dla obszaru położonego w obrębie 

Wilkowice w rejonie ulicy Szybowników, druk nr 350. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej 

przebiegu, druk nr 351. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Lipno na 2022 rok, druk nr 352. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2022, druk nr 353A. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipno na 

lata 2022-2031, druk nr 354A 

14. Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy 

Lipno na wymianę źródła ciepła, druk nr 355. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 

ratowników ochotniczych straży pożarnych, druk nr 356 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych  

i Administracji za pośrednictwem Wojewody Wielkopolskiego o wyodrębnienie ze wsi 

Wilkowice części tej wsi o nazwie Karolewko, w samodzielną wieś o nazwie Karolewko, 

druk nr 357. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki             

i soboty przez rolników i ich domowników oraz Regulaminu określającego zasady 

prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników, druk nr 358. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Lipnie za 2021 rok oraz wykazu potrzeb w zakresie pomocy 

społecznej w Gminie Lipno, druk nr 359. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji zadań z zakresu 

wspierania rodziny za 2021 rok oraz wykazu potrzeb związanych z realizacją zadań         

w Gminie Lipno, druk nr 360. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania stypendiów sportowych, druk nr 361. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji, druk nr 362. 

22. Wolne wnioski i informacje. 

23. Zakończenie Sesji. 

 

 

ad 3/ Przyjęcie protokołu XLV Sesji Rady Gminy Lipno. 

Przewodniczący Rady stwierdziwszy, że projekt protokółu XLV Sesji Rady Gminy Lipno 

został zamieszczony na stronie Urzędu Gminy i przekazany Radnym, zapytał o uwagi             

i pytania do jego treści. 

Żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu XLV Sesji Rady Gminy 

Lipno. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Joanna Płonka, Sylwester 

Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Anna Menes, Jacek Pawłowski 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Protokół XLV Sesji Rady Gminy Lipno został przyjęty 

większością głosów. 

 

 

ad 4/ Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Lipno o działaniach w okresie 

międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady poinformował, że: 

1.  7 lutego uczestniczył w posiedzeniach: Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz 

Komisji Oświaty i Spraw Społecznych,  

2. także 7 lutego uczestniczył  w zebraniu sprawozdawczym OSP Lipno, 

3. 8 marca uczestniczył w spotkaniu z kobietami z Lipna z okazji Dnia Kobiet   

4. zajmował się innymi bieżącymi sprawami  Biura Rady Gminy Lipno.  

 

 

Ad 5/ Sprawozdanie Wójta Gminy Lipno z najważniejszych działań w okresie 

międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Wójtowi Gminy Lipno. 

Wójt Gminy Lipno, Łukasz Litka, przedstawił Sprawozdanie z najważniejszych działań 

podjętych w Urzędzie Gminy Lipno w okresie międzysesyjnym. Ponadto Pan Wójt 

podziękowała wszystkim za zaangażowanie w pomoc dla Ukrainy. 

/ w załączeniu Sprawozdanie Wójta Gminy Lipno/ 

 

 

ad 6/ Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno dla fragmentu północnej części 

obrębu Klonówiec, druk nr 347. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno dla 

fragmentu północnej części obrębu Klonówiec, druk nr 347, prosił o przedstawienie opinii 

Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, że niniejszy projekt uchwały oraz dwie następne -  dotyczą przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego odpowiednio: dla 

fragmentu północnej części obrębu Klonówiec, druk nr 347, dla wybranych obszarów obrębu 

Gronówko, druk nr 348 i dla obszaru położonego w obrębie Wilkowice w rejonie ulicy 

Szybowników, druk nr 350. Głównym celem opracowania będzie określenie warunków 

zabudowy i zagospodarowania w taki sposób, aby uporządkować i ujednolić różne zasady 

zagospodarowania wynikające z uprzednio sporządzonych planów i jednocześnie 

doprowadzić zapis planistyczny do zgodności z aktualnymi wymogami wynikającymi 

z przepisów, a w szczególności przytoczonej na wstępie ustawy o planowaniu 

i zagospodarowaniu przestrzennym. 
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Z kolei głównym celem przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Lipno dla terenów aktywności gospodarczej w obrębie Wilkowice, 

projekt uchwały przedłożony w druku nr 349, będzie zmiana przeznaczenia terenu rolnego 

pod funkcje związane z działalnościami produkcyjnymi i usługowymi. Planowana zmiana 

przeznaczenia stanowić będzie rozszerzenie istniejącego terenu produkcyjnego i jednocześnie 

umożliwi dalszą rozbudowę przedsiębiorstwa. 

Pani Przewodnicząca Komisji poinformowała, iż Komisja Budżetu Rolnictwa i Rozwoju 

Gminy projekty uchwał przedłożone w drukach Nr 347, 348, 349 i 350 zaopiniowała 

pozytywnie, rekomendując do podjęcia. 

 

Na pytanie Przewodniczącego, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu uchwały             

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Lipno dla fragmentu północnej części obrębu Klonówiec, druk nr  347, 

żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno dla 

fragmentu północnej części obrębu Klonówiec, druk nr 347. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek 

Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna 

Stachowiak, Bartosz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno dla fragmentu północnej 

części obrębu Klonówiec została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 347  oraz Uchwała nr XLVI/330/2022/ 

 

 

ad  7/  Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno dla wybranych obszarów obrębu 

Gronówko, druk nr 348. 

Przewodniczący Rady zaproponował podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno dla 

wybranych obszarów obrębu Gronówko, druk nr 348. Stwierdziwszy zapoznanie się z opinią 

Komisji Budżetu Rolnictwa i Rozwoju Gminy, zapytał o pytania do projektu uchwały. 

Żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno dla 

wybranych obszarów obrębu Gronówko, druk nr 348. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek 

Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna 

Stachowiak, Bartosz Zięba 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno dla wybranych obszarów 

obrębu Gronówko została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 348  oraz Uchwała nr XLVI/331/2022/ 

 

 

ad 8/  Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno dla terenów aktywności 

gospodarczej w obrębie Wilkowice, druk nr 349. 

Przewodniczący Rady zaproponował podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno dla 

terenów aktywności gospodarczej w obrębie Wilkowice, druk nr 349. Stwierdziwszy 

zapoznanie się z opinią Komisji Budżetu Rolnictwa i Rozwoju Gminy, zapytał o pytania do 

projektu uchwały. Żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno dla 

terenów aktywności gospodarczej w obrębie Wilkowice, druk nr 349. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek 

Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna 

Stachowiak, Bartosz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno dla terenów aktywności 

gospodarczej w obrębie Wilkowice, została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 349  oraz Uchwała nr XLVI/332/2022/ 

 

 

ad 9/  Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno dla obszaru położonego w obrębie 

Wilkowice w rejonie ulicy Szybowników, druk nr 350. 
Przewodniczący Rady zaproponował podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno dla obszaru 

położonego w obrębie Wilkowice w rejonie ulicy Szybowników, druk nr 350. Stwierdziwszy 

zapoznanie się z opinią Komisji Budżetu Rolnictwa i Rozwoju Gminy, zapytał o pytania        

w sprawie projektu uchwały. Żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno dla obszaru 

położonego w obrębie Wilkowice w rejonie ulicy Szybowników, druk nr 350.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek 

Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna 

Stachowiak, Bartosz Zięba 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno dla obszaru położonego 

w obrębie Wilkowice w rejonie ulicy Szybowników  została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 350  oraz Uchwała nr XLVI/333/2022 / 

 

 

ad  10/  Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych              

i ustalenia jej przebiegu, druk nr 351. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do 

kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu, druk nr 351, prosił o przedstawienie opinii 

Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, że Komisja proponowany projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. Pani 

Przewodnicząca wyjaśniła, że uchwała dotyczy zaliczenia do kategorii dróg gminnych drogę 

o znaczeniu lokalnym, niezaliczoną do innych kategorii – ulicę Miodową w Wilkowicach. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady o pytania do projektu proponowanej uchwały, żadnych 

zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi 

do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu, druk nr 351. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek 

Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna 

Stachowiak, Bartosz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych i ustalenia jej przebiegu została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 351 oraz Uchwała nr XLVI/334/2022 / 

 

 

Ad 11/  Podjęcie uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Lipno na 2022 rok, druk 

nr 352. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Lipno 

na 2022 rok, druk nr 352, prosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu, Rolnictwa               

i Rozwoju Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, że Komisja proponowany projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady o pytania do projektu proponowanej uchwały, żadnych 

zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie Programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 

Lipno na 2022 rok, druk nr 352. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15)Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek 

Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna 

Stachowiak, Bartosz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Lipno na 2022 rok 

została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 352 oraz Uchwała nr XLVI/335/2022 / 

 

 

Ad 12/Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2022, druk       

nr 353 A. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Lipno na rok 2022, druk nr 353 A, prosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu, 

Rolnictwa i Rozwoju Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, że Komisja proponowany projekt uchwały, przedłożony w druku nr 353 A 

zaopiniowała pozytywnie ale nie jednogłośnie. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady o pytania do projektu proponowanej uchwały, żadnych 

zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Lipno na rok 2022, druk nr 353 A. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Anna Menes, Miłosz Nadol, Joanna 

Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Bartosz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) Agnieszka Francke, Edyta Krysiewicz, Iwona Lorenc-Zimniak, 

Grzegorz Michalski, Jacek Pawłowski, Katarzyna Stachowiak 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 

2022 została podjęta większością głosów. 

/ w załączeniu druk nr 353, druk nr 353A oraz Uchwała Nr XLVI/336/2022 / 

 

 

ad 13/ Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Lipno na lata 2022-2031, druk nr 354. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Lipno na lata 2022-2031, druk nr 354 A, prosił o przedstawienie 

opinii Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, że Komisja proponowany projekt uchwały, przedłożony w druku nr 354 A 

zaopiniowała pozytywnie ale nie jednogłośnie. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady o pytania do projektu proponowanej uchwały, żadnych 

zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipno na lata 2022-2031, druk nr 354 A. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Anna Menes, Miłosz Nadol, Joanna 

Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Bartosz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) Agnieszka Francke, Edyta Krysiewicz, Iwona Lorenc-Zimniak, 

Grzegorz Michalski, Jacek Pawłowski, Katarzyna Stachowiak 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Lipno na lata 2022-2031 została podjęta większością głosów.   

/ w załączeniu druk nr 354, druk nr 354A  oraz Uchwała nr XLVI/337/2022 / 

 

 

Ad 14/  Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu udzielania dotacji celowej z budżetu 

Gminy Lipno na wymianę źródła ciepła, druk nr 355. 
Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu udzielania 

dotacji celowej z budżetu Gminy Lipno na wymianę źródła ciepła, druk nr 355, prosił               

o przedstawienie opinii Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, że Komisja proponowany projekt uchwały, przedłożony w druku nr 355 

zaopiniowała pozytywnie.  

Na pytanie Przewodniczącego Rady o pytania do projektu proponowanej uchwały, żadnych 

zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipno na lata 2022-2031, druk nr 354 A. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek 

Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna 

Stachowiak, Bartosz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie Regulaminu udzielania dotacji 

celowej z budżetu Gminy Lipno na wymianę źródła ciepła została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 355 oraz  Uchwała nr XLVI/338/2022/ 

 

 

ad 15/ Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 

ratowników ochotniczych straży pożarnych, druk nr 356. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie ustalenia ekwiwalentu 

pieniężnego dla strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych, druk nr 356, prosił               

o przedstawienie opinii Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, że Komisja proponowany projekt uchwały, przedłożony w druku nr 356 

zaopiniowała pozytywnie.  

Na pytanie Przewodniczącego Rady o pytania do projektu proponowanej uchwały, żadnych 

zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie ustalenia 

ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych, druk     

nr 356.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek 

Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna 

Stachowiak, Bartosz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie ustalenia ekwiwalentu pieniężnego 

dla strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 356 oraz Uchwała nr XLVI/339/2022/ 

 

 

ad 16/  Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw 

Wewnętrznych i Administracji za pośrednictwem Wojewody Wielkopolskiego           

o wyodrębnienie ze wsi Wilkowice części tej wsi o nazwie Karolewko, w samodzielną 

wieś o nazwie Karolewko, druk nr 357. 
Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia                   

z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji za pośrednictwem Wojewody 

Wielkopolskiego o wyodrębnienie ze wsi Wilkowice części tej wsi o nazwie Karolewko, w 

samodzielną wieś o nazwie Karolewko, druk nr 357, prosił o przedstawienie opinii Komisji 

Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, że Komisja proponowany projekt uchwały, przedłożony w druku nr 357 

zaopiniowała pozytywnie.  

Na pytanie Przewodniczącego Rady o pytania do projektu proponowanej uchwały, głos zabrał 

Radny Marcin Grobelny, który zapytał, czy następstwem podjęcia niniejszej uchwały będzie 

wybór sołtysa Karolewka i wyodrębnienie funduszu sołeckiego. 

Odpowiedzi na powyższe niezwłocznie udzielił Wójt Gminy, który wyjaśnił, że po podjęciu 

proponowanej uchwały dla mieszkańców Karolewka nic się nie zmieni, nadal Karolewko 

będzie częścią sołectwa Wilkowice.  Uchwała ma charakter porządkujący.  

Innych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia              

z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji za pośrednictwem Wojewody 

Wielkopolskiego o wyodrębnienie ze wsi Wilkowice części tej wsi o nazwie Karolewko,         

w samodzielną wieś o nazwie Karolewko, druk nr 357. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek 

Pawłowski, Joanna Płonka, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Sylwester Przydrożny 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra 

Spraw Wewnętrznych i Administracji za pośrednictwem Wojewody Wielkopolskiego            

o wyodrębnienie ze wsi Wilkowice części tej wsi o nazwie Karolewko, w samodzielną wieś     

o nazwie Karolewko została podjęta większością głosów. 

/ w załączeniu druk nr 357 oraz Uchwała nr XLVI/340/2022 / 
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ad 17/  Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu            

w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz Regulaminu określającego 

zasady prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników, 

druk nr 358. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca 

do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz Regulaminu 

określającego zasady prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich 

domowników, druk nr 358, prosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu, Rolnictwa                                      

i Rozwoju Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, że proponowany projekt uchwały, przedłożony w druku nr 358 Komisja 

zaopiniowała pozytywnie. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady o pytania do projektu proponowanej uchwały, żadnych 

zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia 

miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz 

Regulaminu określającego zasady prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich 

domowników, druk nr 358. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek 

Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna 

Stachowiak, Bartosz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia 

handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz Regulaminu określającego 

zasady prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników  została 

podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 358 oraz Uchwała nr XLVI/341/2022 / 

 

 

ad 18/ Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Lipnie za 2021 rok oraz wykazu potrzeb w zakresie 

pomocy społecznej w Gminie Lipno, druk nr 359. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lipnie za 2021 rok 

oraz wykazu potrzeb w zakresie pomocy społecznej w Gminie Lipno, druk nr 359, poprosił    

o wyrażenie opinii Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, Radna Katarzyna Stachowiak, 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała proponowany projekt uchwały 

przedłożony w druku nr 359, po wcześniejszym bardzo szczegółowym jego omówieniu przez 

Panią Elżbietę Gazda-Zielony, Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lipnie.  

Na pytanie Przewodniczącego Rady o pytania do projektu proponowanej uchwały, żadnych 

zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lipnie za 2021 rok 

oraz wykazu potrzeb w zakresie pomocy społecznej w Gminie Lipno, druk nr 359. 

 



11 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek 

Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna 

Stachowiak, Bartosz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lipnie za 2021 rok oraz wykazu potrzeb                 

w zakresie pomocy społecznej w Gminie Lipno została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 359 oraz  Uchwała nr XLVI/342/2022/ 

 

 

ad 19/  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji zadań z zakresu 

wspierania rodziny za 2021 rok oraz wykazu potrzeb związanych z realizacją zadań 

w Gminie Lipno, druk nr 360. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2021 rok oraz wykazu 

potrzeb związanych z realizacją zadań w Gminie Lipno, druk nr 360, poprosił o wyrażenie 

opinii Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, Radna Katarzyna Stachowiak, 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała proponowany projekt 

uchwały przedłożony w druku nr 360, po wcześniejszym bardzo szczegółowym jego 

omówieniu przez Panią Elżbietę Gazda-Zielony, Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Lipnie.  

Na pytanie Przewodniczącego Rady o pytania do projektu proponowanej uchwały, żadnych 

zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2021 rok oraz wykazu 

potrzeb związanych z realizacją zadań w Gminie Lipno, druk nr 360. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek 

Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna 

Stachowiak, Bartosz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji 

zadań z zakresu wspierania rodziny za 2021 rok oraz wykazu potrzeb związanych z realizacją 

zadań w Gminie Lipno została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 360 oraz  Uchwała nr XLVI/343/2022 / 

 

 

ad 20/ Podjęcie uchwały w sprawie przyznania stypendiów sportowych, druk nr 361. 
Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie przyznania stypendiów 

sportowych, druk nr 361, poprosił o wyrażenie opinii Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, Radna Katarzyna Stachowiak, 

poinformowała, że projekt uchwały w sprawie przyznania stypendiów sportowych, druk nr 

361, Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie. Pani Przewodnicząca wyjaśniła, że 
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projekt uchwały przewiduje przyznanie miesięcznych stypendiów sportowych 24 

zawodnikom o zróżnicowanej wysokości od 100 do 250 zł brutto oraz jedno stypendium 

jednorazowe w wysokości 1 000 zł.   

Na pytanie Przewodniczącego Rady o pytania do projektu proponowanej uchwały, żadnych 

zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie przyznania 

stypendiów sportowych, druk nr 361. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek 

Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna 

Stachowiak, Bartosz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przyznania stypendiów sportowych 

została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 361 oraz  Uchwała nr XLVI/344/2022/ 

 

 

ad  21/  Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji, druk nr 362. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji, 

druk nr 362, udzielił głosu Przewodniczącemu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Przewodniczący Komisji i Skarg, Wniosków i Petycji, Radny Marcin Grobelny najpierw – 

zgodnie z prośbą wnoszącego petycję - w całości odczytał treść złożonej petycji, a następnie 

przedstawił stanowisko Komisji – rekomendując uznanie, że petycja nie zasługuje na 

uwzględnienie z przyczyn wskazanych w uzasadnieniu do uchwały stanowiącym jej 

integralną część. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady o pytania do projektu proponowanej uchwały głos zabrali 

Radna Joanna Płonka oraz Radny Sylwester Przydrożny, którzy wypowiedzieli się przeciwko 

odrzuceniu petycji.  

Z kolei Przewodniczący Komisji, Radny Marcin Grobelny stwierdził, że treść petycji 

wykracza poza działania Rady Gminy, dlatego rekomenduje stanowisko przyjęte przez 

Komisję Skarg Wniosków i Petycji.  

Innych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia 

petycji, druk nr 362. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Edyta Krysiewicz, Iwona Lorenc-Zimniak, 

Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna 

Stachowiak, Bartosz Zięba 

PRZECIW (3)Anna Menes, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Jeannette Krauze, Marta Lipka 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji została podjęta 

większością głosów. 

/ w załączeniu kopia petycji, druk nr 362 oraz Uchwała nr XLVI/345/2022/ 
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ad 22/  Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady odczytawszy treść Zarządzenia Nr RF.120.3.2022 Wójta Gminy Lipno         

z dnia 28 lutego 2022 r. w sprawie przedłożenia informacji o wykonaniu planu finansowego 

inwestycji zrealizowanych ze środków z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 w roku 2021, 

poinformował, iż Radni otrzymają skan tego Zarządzenie na skrzynkę e-mail.  

 

Następnie Przewodniczący Rady udzielił głosu Radnym. 

 

Radna Joanna Płonka oczytała składany wniosek w sprawie zamontowania czterech lamp 

solarnych w Klonówcu - we wskazanych miejscach oraz o usunięcie gniazda pszczół               

w Klonówcu przy czerwonej zjeżdżalni dla dzieci w obszarze górki. 

 

Radny Marcin Grobelny odczytawszy wniosek kierowany do Sołtysa i Rady Sołeckiej 

Wilkowic dotyczący funduszu sołeckiego, zwrócił się do Pana Wójta o zabezpieczenie 

środków w budżecie Gminy, przekazując jednocześnie powyższy wniosek Sołtysowi                  

i Radnemu – Mieczysławowi Reszczyńskiemu. 

W sprawie funduszu sołeckiego sołectwa Wilkowice wywiązała się dyskusja, w której 

wypowiedzieli się Wójt Gminy, Łukasz Litka, Przewodniczący Rady, Bartosz Zięba, Sołtys i 

Radny Mieczysław Reszczyński oraz Radny Marcin Grobelny i Radny Sylwester Przydrożny.  

Z kolei Radny Jacek Pawłowski zgłosił wniosek o zakończenie dyskusji w powyższej 

sprawie.  

 

Przewodniczący Rady zarządził sprawdzenie kworum. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że  w tej części Sesji uczestniczy 14 Radnych, co oznacza, 

że Rada nadal ma kworum i może podejmować prawomocne decyzje. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek Radnego Jacka Pawłowskiego             

w sprawie zakończenia dyskusji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek 

Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (1) Katarzyna Stachowiak 

Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek Radnego Jacka Pawłowskiego został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Następnie głos zabrał Wójt Gminy, który przekazał kilka informacji na temat przybyłych na 

teren Gminy uchodźców z Ukrainy oraz o działaniach Urzędu Gminy na rzecz Ukraińców. 

  

Następnie Radny Marcin Grobelny podziękował wszystkim za zaangażowanie w zbiórkę 

darów dla Ukrainy. 

 

Pan Przewodniczący udzielił także głosu uczestniczącej w Sesji mieszkance Gminy Lipno, na 

której pytania dotyczące namalowania pasów na ul. Lipowe oraz o plany budowy kanalizacji 

sanitarnej Karolewka, niezwłocznie odpowiedział Wójt Gminy, Łukasz Litka.   
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Pan Wójt odpowiedział także na pytania dotyczące propozycji pobudowania progów 

zwalniających na ul. Mórkowskiej przed przejściami dla pieszych oraz o ponowne 

zamontowanie placu zabaw w Wilkowicach, zdemontowanego w związku z budową hali 

sportowej przy Szkole Podstawowej w Wilkowicach.  

 

Następnie Kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej, Agnieszka Kozłowska, przedstawiła 

propozycję działań biblioteki na rzecz uchodźców z Ukrainy- utworzenia Gminnego Centrum 

Informacji. 

 

Innych zgłoszeń nie było. 

    

  

ad 23/ Zakończenie Sesji. 
Przewodniczący Rady, stwierdziwszy zrealizowanie porządku obrad, podziękował wszystkim 

za przybycie i udział oraz ogłosił zamknięcie XLVI Sesji Rady Gminy Lipno. 

 

 

 

 

 

  

Przewodniczący 

Rady Gminy Lipno 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotował(a): Irena Biegańska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


